
PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: Tirsdag 24.05.2022  

Saknr: 43/23 

Type:Vedtak 

Sted: Sendt ut på e-post 

Sak: Økonomi 

Stemmer - For/Mot: 5/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

DL går igjennom økonomi siden sist gang. Viser til kvartaltregnskap- se e-post. 
Ikke midler til Artut hele juli, annen modell med egenorganisert/tilrettelagt aktivitet. Avhengig av 
mere inntekter. Lån fra gruppene, Mellomfinansiering Rørosbanken Øra- prosjektet? Beslutte om vi 
har nok midler til fire elementer Øra-prosjektet nå i sommer. 

 

Vedlegg: 

Daglig leder sender ut i etterkant. 

 

Vedtak: 

DL tar en gjennomgang av forsikringer og andre større utgifte. Ser også på muligheter for å redussere 
utgiftene, og øke inntektene. For eksempel i form av støtte. Driften fortsetter ellers som planlagt. Vi 
går inn i høysesong for bobil, som er forventet å generer gode inntekter. DL sender over 
økonomirapport og forslag til eventuelle videre tiltak til styret. 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg 

Ingrid Kolstad 

Mathias Berg 

Ståle Berre 

Mari Grønnerøe (DL) ® 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: 24.05.2022 og Ekstra styremøte 01.06.2022  

Saknr: 44/23 

Type:Vedtak 

Sted: Ren Røros 

Sak: Godgjørelse Vegar Harborg 

Stemmer - For/Mot: 4/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Vegar Harborg Har utført en innsats utover det som kan regnes som dugnad i 
2021. Uten denne innsatsen, så ville vi ikke kunne gjennomført så stor aktivitet som vi gjorde i 2021. 
Det ville også kunne gått utover aktiviteten for 2022. Vi må derfor vurdere godgjørelse av dette 
arbeid. Han har ført over 300 arbeidstimer totalt i forbindelse med grøntområde og vinteraktiviteter 

 

Vedlegg: 

ingen 

 

Vedtak: 

Arbeidet godtgjøres med 100,-/time. Totalt 30 000,- Utbetales tidligst August 2022 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Linn-Eva Kolstad 

Ståle Berre 

Mathias Berg 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: 24.05.2022 og Ekstra styremøte 01.06.2022  

Saknr: 45/23 

Type:Vedtak 

Sted: Ren Røros 

Sak: Konstituering skistuggu-utvalget 

Stemmer - For/Mot: 5/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

SKISTUGGU: Konstituering Skistuggu-Utvalget: Kjetil Reinskou sakt ja til å gå inn 
i utvalget, men ikke som leder. Dagfinn m/Skistugguutvalg foreslår at Dagfinn blir sittende, nå som 
Kjetil kan bistå. Hovedlaget må godkjenne. 

 

Vedlegg: 

ingen 

 

Vedtak: 

Dagfinn fortsetter som leder  

Kjetil går inn som nestleder. 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg (NL) 

Linn-Eva Kolstad 

Mathias Berg 

Ståle Berre 

 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: Tirsdag 24.05.2022  

Saknr: 46/23 

Type:Vedtak 

Sted: E-post 

Sak: Informasjonskampane Øra prosjektet 

Stemmer - For/Mot: 7/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Det er på tide å minne folk på innholdet i "Øra prosjektet", og hva de kan 
forvente seg iløpet av året. I samarbeid med retten, så informeres det om et element pr mandag og 
fredags utgave i retten. Vi avslutter serien med å publisere illustrasjonsplanen. Forslag på rekkefølge 
på informasjon: 

1. Skatepark 

2. Pumptrack 

3. Buldrevegg 

4. Dirttrack 

5. RC Bane 

6. Ballbinge 

7. Sandvolleyball 

8. Frisbeegolf 

9. Badebrygga 

10. Illustrasjonsplan Øra. Utarbeidet av norconsult 

 

Vedlegg: 

Ingen 

 

Vedtak: 

Arbeidet fortsetter. Viktig å påpeke at aktivitetene er gratis, og ønske om at alle bidrar med å holde 
tilbudene i orden. 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg (NL) 

Ingrid Kolstad 

Linn-Eva Kolstad 

Mathias Berg 

Stein Petter 

Ståle Berre 

Mari Grønnerøe (DL) ® 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: Tirsdag 24.05.2022  

Saknr: 23/23 

Type:Orientering 

Sted: Ren Røros 

Sak: Oritentering Øra vel 

Stemmer - For/Mot:  

 

 

Saksbeskrivelse: 

Øra vel er invitert til 30min presentasjon i møtet. NB. Skjer fra 18:30 

 

Vedlegg: 

Ingen 

 

Vedtak: 

Oppsummering: Stein Ødegård deltok fra Øra vel. Vi gikk igjennom status for øra prosjektet og planer 
for parkering. Kommunen har gitt klarsignal til å bruke grusbanen i forbindelse med arrangementer i 
år. 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg 

Ingrid Kolstad 

Mathias Berg 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: Tirsdag 24.05.2022  

Saknr: 42/23 

Type:Vedtak 

Sted: E-post 

Sak: Skistue/skilek ved ny barnehage vola 

Stemmer - For/Mot: 6/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Arealbruk og utforming av utearealene blir viktig, spesielt utenfor det 
inngjerdede arealet. Det er mulig at idrettslaget sentralt allerede har lagt merke til det, men det er 
ute ett planarbeid på Renholthagen (https://roros.kommune.no/aktuelt/nyheter/varsel-om-
planarbeid-renholthagan/) som berører arealet der dagens skiløype går samt arealet som vi event 
trenger hvis vi skal legge til rette for ny lysløype og skilekområde utenfor barnehageområdet.  

  

Arealet som blir berørt kommer ikke frem av linken til kommunen, men vises bedre her (det lyseste 
området innenfor den røde streken). Dette området er det helt sentralt hvis vi skal få til noe i 
området.  

  

Såvidt jeg vet er det idrettslaget som formelt har avtale med grunneierne og "eier " lysløypa. Dagens 
lysløype er winnenfor planomårdet, så uavhengig av prosjektet rundt fremtidig bruk så må vi mene 
noe om dette og sende innspill/ merknad til prosessen. Mulig dette kan/ bør samkjøres med 
løypeforeninga.  

  

Jeg har også hørt at løypeforeninga vurderer ny garasje for løypemaskin i dette området, slik at vi har 
mange felles interesser med dem som kanskje bør samkjøres.  

  

Ber derfor om at idrettslaget ihvertfall tar ansvar for at det blir levert innspill innen fristen 1.6 og i 
forkant har dialog med løypeforeninga ifht. å sikre området for våre formål. Jeg kan selvsagt bidra i 
en slik prosess. 

 

Vedlegg: 

Varsel om planarbeid Renholthagan – Uttalelse fra Røros Idrettslag 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg 

Ingrid Kolstad 

Linn-Eva Kolstad 

Mathias Berg 

Ståle Berre 

Mari Grønnerøe (DL) ® 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

Viser til utlagt annonse om oppstart av reguleringsplanarbeid for Renholthagan. 

Røros Idrettslag berøres direkte av dette gjennom at vi har lysløype over en av eiendommene som 
berøres av planprogrammet, 135/287. 

Av referat fra oppstartsmøte oppfattes det at atkomst til det planlagte boligområdet ønskes lagt i 
overkant av området som er tiltenkt barnehage på 135/287. Atkomsten kan derfor komme i konflikt 
med vår lysløype. Vi ønsker derfor å opplyse om at vi har avtale om bruk av området og at lysløypa er 
bygd ved bruk av spillemidler. Vi oppfatter vilkårene ved tildeling av spillemidler til at anlegget som 
er tildelt spillemidler skal kunne benyttes i 40 år. Hvis anlegget får kortere brukstid enn dette kan 
tildelte spillemidler bli krevd tilbakebetalt. Vi ber derfor om at dette blir hensyntatt i videre 
planlegging. 

Vi vil også nevne at vi gjennom vinteren har vært i dialog med Røros kommune ifom planlegging av 
barnehage i området. Røros Idrettslag ønsker å se på sambruk av området gjennom mulig bruk av 
barnehagelokalene på kveldstid som utgangspunkt for vår skiaktivitet samt at vi ønsker å se på 
mulighetene for å etablere et nærmiljøanlegg på arealet fra barnehagetomta, langs lysløypa og 
oppover til lysløypa svinger mot vest. Nærmiljøanlegget vil da ligge vegg i vegg med barnehagen og 
være en del av deres utvidede uteareal. Nærmiljøanlegget er foreløpig tenkt å inneholde 
barmarkspreparerte elementer for lek på ski, og området vurderes som egnet for dette.  Vi ser at for 
å opprettholde skiaktivitet og skiglede for kommende generasjoner er det avgjørende å tilrettelegge i 
større grad for områder med skilek og at vi også har lokaler der barn og foreldre kan samles før og 
etter aktivitet i umiddelbar nærhet. Dersom atkomst til boliger på Renholthagan vil gå gjennom det 
foreslåtte området forringes både muligheten til å samarbeide med barnehagen om lokaler og 
uteområder samt at trafikkbildet kan gjøre atkomst mellom barnehage og nærmiljøanlegg krevende.   

Som den største tilretteleggeren for fysisk aktivitet på Røros vil vi også påpeke at området langs 
dagens lysløype pr. i dag brukes som utgangspunkt for en rekke aktiviteter både organisert og 
uorganisert. Disse aktivitetene foregår i stor grad i periodene det ikke er barn i barnehagen og vi 
antar at med en ny parkeringsplass for barnehage som kan brukes på ettermiddag, kveld og helg vil 
aktiviteten øke ytterligere i området med utgangspunkt i denne. Trafikk inn til Renholthagan kan da 
føre til konflikter med økt bruk av området som utgangspunkt for fysisk aktivitet. Som eksempler på 
bruk kan vi nevne at vi de senere årene bla. har benyttet 135/287 både som startområde for 
terminfestede skirenn, start og mål for kretsmesterskap i orientering og ukentlige treninger for 
skigruppa. 

Vi presiserer at vi ikke tar noe standpunkt til Renholthagan som boligområde, men at den planlagte 
atkomsten vil utfordre vårt eksisterende anlegg og våre planer om fremtidig anlegg samt 
allmenhetens interesser for fysisk aktivitet på og via 135/287. 

Epost mari og Eivind 

 

Vedtak: 

Innspill utarbeidet med bistand fra Eivind, og evt.andre, sendes inn innen frist. Lagt ut forslag for 
planprogram for renholthagan. Bestemme om vi skal mene noe om dette. Undersøke om vi har en 
grunneieravtale med kommunen, 1987? Da hadde vi stilt sterkere. spillemiddelsøknad. fylket noe i 
arkivet på innsendte spillemidler. sende e-post fylket: etterspørre saksdokumenter Vola. Eivind lager 
utkast. 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: 24.05.2022 og Ekstra styremøte 01.06.2022  

Saknr: 47/23 

Type:Vedtak på e-post 

Sted: E-post 

Sak: Jubileumsbok (Sak behandlet på e-post) 

Stemmer - For/Mot: 7/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Budsjett for boken er gått igjennom. Vedtatt å gå videre med prosjektet med 
bakgrunn av at det skal bli et godt resultat samtidig som det skal gi økonomisk overskudd. 
Hovedsponsorer er Rørosbanken, Johan kjellmark, Røros metall, Ren Røros. Bobil reklamerer på 
baksiden Sak sendt ut på e-post 11.mai 2022, med frist for innspill innen 15.mai. Tilbakemelding på at 
man ikke kan budsjettere med støtte fra bobil. Heller budsjettere med mindre overskudd. 

 

Vedlegg: 

Ingen 

 

Vedtak: 

Komitee fortsetter arbeidet med boka. Styret ønsker forslag på modell for salg, og når forventes boka 
å lanseres? Antall opplag? 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg (NL) 

Ingrid Kolstad 

Linn-Eva Kolstad 

Mathias Berg 

Stein Petter 

Ståle Berre 

Mari Grønnerøe (DL) ® 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: Tirsdag 24.05.2022  

Saknr: 24/23 

Type:Orientering 

Sted: Ren Røros 

Sak: Status Øra prosjektet 

Stemmer - For/Mot: 5/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Styreleder tar en kort oppdatering. Vi går igjennom spørsmål og svar. 
(+Eventyrskogen status) 

 

Vedlegg: 

Presenteres i møtet 

 

Vedtak: 

Øra prosjektet fortsetter som planlagt. Sommerhjelpene rydder litt. Øya bhg utfordres til å lage 
eventyrskog. Mathias spørr bhg, DL følger opp på e-post. Ønskelig ferdig til Bergstadcup. Øya forslag 
på hva de ønsker; hva en løype bør inneholde. rebusløype 2-6 år. utfyller det tilbudet de også har. 
Det er mulig vi får kjøpt et brukt lekeaperat som egner seg for området. 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg 

Ingrid Kolstad 

Mathias Berg 

Ståle Berre 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: 24.05.2022 og Ekstra styremøte 01.06.2022  

Saknr: 48/23 

Type:Vedtak 

Sted: Ren Røros 

Sak: Sponsor/ trykking bekledning 

Stemmer - For/Mot: 6/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Ulik trykk på ulik bekledning i idrettslaget, ut i fra sponsoravtale; 
Overtrekksbekledning: alle hovedsponsorene som utg.punkt. Noe ulikt på barn og voksen på ski 
(bjørn dæhlie trykker i forkant?). T-skjorter: kun Røros IL logo. Coachjakke: Sport1, RIL, Smart Spar 
(150kr pr.jakke fra Rørosbanken). Dunjakke: Sport1, RIL, Smart spar. NB! Trøbbel med å trykke i det 
hele tatt på de nye dunjakkene (skrå sømmer). Egen avtale på spilledrakter igjen. Flokk har på drakter 
til Yngres f.eks. 

 

Vedlegg: 

Profileringsintruks ligger på nettsiden: 

http://roros-il.no/media/attachments/2020/09/01/profileringsinstruks_rros_il_-_revidert.pdf 

 

Vedtak: 

Dunjakke/vattertjakke tas kun i bruk som unisexmodell, slik at det blir lik trykk. Alle hovedsponsorer 
profileres på all ytterbekledning også. Annen bekledning fortsetter slik som før. All bekledning må 
følge profileringsinstruks som ligger på nettsiden. DL informere sport1 om instruks. 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg (NL) 

Ingrid Kolstad 

Linn-Eva Kolstad 

Mathias Berg 

Ståle Berre 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: 24.05.2022 og Ekstra styremøte 01.06.2022  

Saknr: 49/23 

Type:vedtak 

Sted: Ren Røros 

Sak: Dato byttedager og handledager 

Stemmer - For/Mot: 6/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Ønsker å fastsette dato for denne allerede nå før sommeren. Ønskelig for 
hovedlaget at denne kommer før Sport1 handledag i september (?). Ideellt for håndball og turn. 
Skigruppa ønsker denne senere.Starten/midten av november. Da begynner man å plukke frem 
vinterutstyr. 15/11 optimal dato fra skigruppas side. Samme gjelder sommerutstyr, den bør være en 
måned før det som var planlagt i år, ca. 15.4. 

 

Vedlegg: 

Ingen 

 

Vedtak: 

Byttekveld 15/11 for skigruppa. Byttedag for øvrige vinteridretter ifbm."åpen dag/aktivitetsdag" 
ca.10.sept. (Caroline). Byttedag sommer 15/4 dersom denne ikke kolliderer med påska. Vurdere å 
sette "lørdag etter påske" som fast dato. Ang handledag, så ønskes det en handledag etter at 
vinterutstyret har kommet inn, og etter byttedagen "vår" 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg (NL) 

Ingrid Kolstad 

Linn-Eva Kolstad 

Mathias Berg 

Ståle Berre 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: 24.05.2022 og Ekstra styremøte 01.06.2022  

Saknr: 50/23 

Type:vedtak 

Sted: Ren Røros 

Sak: Innkjøp av traktor 

Stemmer - For/Mot: 6/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Vedta om vi skal kjøpe eller lease traktor: KJØP: John Deere m/frontløft /PTO 
812 500,- inkl.moms. LEASING John Deere 3046 R m/hytte. 7 000,- pr.mnd. 130 000,- startleie. KJØP: 
Tokvam m/redskaper 318 750,- inkl.moms. LEASING: Snøfres, feiemaskin, snøskjær m.m. 4 517,- 
pr.mnd. Startleie 51 000,-. KJØP: Tokvam m/redskaper 300 000,-. KJØP: John Deere 4066R 682 090,- 
eks.moms. 

 

Vedlegg: 

e-post vedlegg, datert 13.05. 

 

Vedtak: 

Behov for å utrede nærmere hvilke utstyr vi bør starte med. Kan det være sammarbeid med andre 
aktører i kommune? Kan det også være aktuelt å kjøpe en brukt? Vi må også se på økonomisk rom 
for investering. DL skaffer oversikt over brøytekostnader sesongen 21/22 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg (NL) 

Ingrid Kolstad 

Linn-Eva Kolstad 

Mathias Berg 

Ståle Berre 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: Onsdag 01.06.2022  

Saknr: 51/23 

Type:Vedtak 

Sted: Ren Røros 

Sak: Representant Langegga veilag 

Stemmer - For/Mot: 5/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Vi mangler en repr.fra idrettslaget inn i Langegga veilag. Vegar har vært vikar for 
John B, Rune Moan har 1 år igjen. Årsmøte 11.06.22, med ønske om at vi holder en orientering på 10 
min vedr.fremtidsplaner for området. Vegar forhindret, hvem kan stille? 

 

Vedlegg: 

Ingen 

 

Vedtak: 

RIL innkalt til befaring i veilaget 27.mai. Kun Vegar og Rune kunne stille. Dagfinn Moen sitter i 
valgkomiteen. Spill inn forslag til han. Linn Eva kan stille. Undersøke vedtekter for veilaget og hvorfor 
RIL skal betale en større medlemskap. RIL har ikke behov for tilgang til området om sommeren. Viktig 
at arbeidet ikke berører bobiltilbudet. Samarbeid og koordinering med verket er også viktig. 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg (NL) 

Linn-Eva Kolstad 

Mathias Berg 

Ståle Berre 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: Tirsdag 24.05.2022  

Saknr: 52/23 

Type:Drøfting 

Sted: E-post 

Sak: Status nye sponsorer 

Stemmer - For/Mot: 7/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Styreleder informerer om arbeidet med å skaffe nye sponsorer. Ønsker innspill i 
arbeidet. 

 

Vedlegg: 

Ingen 

 

Vedtak: 

Støtter at arbeidet fortsetter. Notert innspill til to nye sponsorer som kan være aktuell. 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg (NL) 

Ingrid Kolstad 

Linn-Eva Kolstad 

Mathias Berg 

Stein Petter 

Ståle Berre 

Mari Grønnerøe (DL) ® 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: 24.05.2022 og Ekstra styremøte 01.06.2022  

Saknr: 53/23 

Type:Vedtak 

Sted: Ren Røros 

Sak: Utrede mulighet for aktivitetshall på Øra 

Stemmer - For/Mot: 5/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Fotballgruppa har vist stort engasjement og initiativ til å utrede muligheten for 
aktivitetshall på Øra, med hovedvekt på 11'er kunstgress. 

 

Vedlegg: 

Se e-post utsendt 19.mai 

 

Vedtak: 

Hovedlaget støtter initiativet. Det må utredes grundig slik at hallen inneholder flere aktiviteter, og at 
aktivitetstilbudet blant annet utfyller tilbudet ellers i distriktet. Skal den for eksempel Fotball, Tennis, 
Sandvolleyball, tilbud for hundetrening og friidrett. Det må også utredes en god modell for 
investering og ikke minst drift.  Hovedlaget kan ikke ta noen kostnader i dette prosjektet i 2022, pga 
forventet lavere inntekter på bobil, og det skal investeres i Øra prosjektet ihht til planen. Utredning 
av hall kan heller ikke gå på bekostning av planlagt aktivitetsutviklingen i Øra prosjektet. 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg (NL) 

Linn-Eva Kolstad 

Mathias Berg 

Ståle Berre 



PROTOKOLL - STYREMØTE HOVEDLAGET 

 

 

 

Møtedato: Onsdag 01.06.2022  

Saknr: 54/23 

Type:Vedtak 

Sted: Ren Røros 

Sak: Etablere driftsselskap for bobildrifta 

Stemmer - For/Mot: 5/0 

 

 

Saksbeskrivelse: 

Vi har fått tilbakemelding fra regnskapsfører at det kan medføre unødvendige 
ekstra kostnader å føre et felles regnskap som inneholder både frivillighet og næring. Det anbefalers 
derfor at vi oppretter et eget driftsselskap for bobilparkeringen. Dette blir lignende modell som Os IL 
og TOS arena. SL har vært i dialog med blant annet Arne Horten for å avklare det praktiske. Det er 
behov for å etablere et eget styre og vedtekter 

 

Vedlegg: 
 

 

Vedtak: 

Styret vedtar at det opprettes driftsselskap, så snart reguleringsarbeidet er gjennomført. SL lager 
forslag til Styre og vedtekter. Disse behandles på e-post. Utgift på 30 000,- egenkapital ved 
opprettelse. 

Tilstede: 

Vidar Kojan Grind (SL) 

Vegar Harborg (NL) 

Linn-Eva Kolstad 

Mathias Berg 

Ståle Berre 


